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MĚSTO VYSOKÉ NAD JIZEROU 
 

Zápis 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Vysoké nad Jizerou,  
konaného dne 27. června 2016 od 18:00 hodin v sále hasičské zbrojnice ve Vysokém nad Jizerou  

 

přítomno: 13 členů zastupitelstva města  

omluveni: Jan Nosek 

neomluveni:                  Ing. Jan Pohanka  

ověřovatelé zápisu: Bohdan Blažek, Vojtěch Regál 

návrhová komise: Aleš Havelka, MUDr. Lenka Tylová, Ondřej Nosek 

zapisovatel: Ing. Jiří Bartoš 

 

Program jednání:  

 

 Úvod, schválení programu 

 Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele 

 Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 30. 5. 2016 

 Hospodaření města 

a) Plnění rozpočtu k 31. 5. 2016 

b) Rozpočtové opatření č. 2/2016 

c) Schválení účetní závěrky města za rok 2015 

d) Schválení závěrečného účtu a výsledku hospodaření města za rok 2015 

e) Informace o hospodaření příspěvkových organizací zřízených městem 

 Majetek obce (prodej, směna, koupě) 

a) Konečné schválení směny pozemku 

b) Návrh záměru koupě pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou a Stará Ves u Vysokého nad Jizerou 

c) Schválení záměru prodeje pozemku v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

d) Konečné schválení prodeje pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

e) Návrh odkoupení podílů pozemku v k. ú. Tříč 

 Různé: 

a) Informace o žádostech o dotace 

b) Návrh na schválení úpravy zřizovací listiny ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

c) Schválení čerpání rezervního fondu MŠ Vysoké nad Jizerou  

d) Vysocká pouť 2016 

e) Žádost o změnu ÚP Vysoké nad Jizerou 

f) Zpráva o činnosti rady za uplynulé období  

 Diskuse 

 Závěr 

 

Jednání řídila starostka města Mgr. Lucie Strnádková 

 

Při zahájení zasedání bylo přítomno 13 členů zastupitelstva. 
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1. Úvod, schválení programu  

Starostka města Mgr. Lucie Strnádková přivítala přítomné zastupitele a veřejnost. Konstatovala, že toto veřejné 

zasedání bylo řádně svoláno a je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, a tudíž je veřejné zasedání 

usnášeníschopné. Následně vyzvala zastupitele ke schválení programu. 

 

Návrh usnesení:   

ZM schvaluje program jednání.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele  

Starostka města vyzvala zastupitele ke schválení návrhové komise ve složení předseda Aleš Havelka, členové 

MUDr. Lenka Tylová a Ondřej Nosek, ověřovatelů zápisu ve složení Bohdan Blažek, Vojtěch Regál a zapisovatele 

Ing. Jiřího Bartoše. 

 

Návrh usnesení:  
ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Aleš Havelka, členové MUDr. Lenka Tylová a Ondřej Nosek, 

ověřovatelů zápisu ve složení Bohdan Blažek, Vojtěch Regál a zapisovatele Ing. Jiřího Bartoše. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0  
  

3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 30. 5. 2016 

Starostka města vyzvala zastupitele ke vznášení připomínek k zápisu z jednání zastupitelstva města ze dne 

30. 5. 2016.  

 

Návrh usnesení:   

ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 30. 5. 2016. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

4. Hospodaření města: 

a) Plnění rozpočtu k 31. 5. 2016  

Zastupitelům byl předložen výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu k 31. 5. 2016, který zobrazuje skutečné čerpání 

rozpočtu pro prvních pět měsíců roku 2016 v podrobném členění. 

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí plnění rozpočtu města Vysoké nad Jizerou k datu 31. 5. 2016.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

b) Rozpočtové opatření č. 2/2016 
V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů podle aktuálního čerpání rozpočtu města 2016 a v souvislosti se stávajícími potřebami města byl 

zastupitelům města předložen návrh rozpočtového opatření č. 2/2016. Rozpočtové opatření zahrnuje příjem dotace 

z MO ČR na opravu pomníků, vratku zálohy za odběr podzemních vod a likvidaci odpadních vod, přesun výdajů 

mezi paragrafy – neinvestiční transfery spolkům a navýšení dotace na akci Vysoké nad Jizerou – splašková 

kanalizace a ČOV a její rozdělení do výdajových položek rozpočtu – na rekonstrukci sociálních zařízení v MŠ 

Vysoké nad Jizerou, rekonstrukci veřejného osvětlení ve Vysokém nad Jizerou a Staré Vsi, nákup zahradního 

traktoru a snížení příspěvku zřizovatele pro MŠ Vysoké nad Jizerou (z důvodu vrácení přeplatku za odběr plynu).   

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2016 a pověřuje Hanu Knížkovou provedením těchto schválených změn 

v rozpočtu města Vysoké nad Jizerou. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

c) Schválení účetní závěrky města za rok 2015 

V souladu s vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných 

účetních jednotek, v platném znění, byly finančnímu výboru předloženy podklady týkající se účetní závěrky města 

Vysoké nad Jizerou. Tyto materiály jsou přílohou předkládací zprávy. Dle této vyhlášky musí být účetní závěrka 

schválena či neschválena nejpozději do šesti měsíců ode dne, ke kterému se účetní závěrka sestavuje, tzn. do 
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30. 6. 2016. O schválení či neschválení účetní závěrky bude sepsán protokol, který bude v řádném termínu 

zveřejněn v centrálním systému účetních informací státu prostřednictvím Krajského úřadu Libereckého kraje. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje účetní závěrku města Vysoké nad Jizerou za rok 2015.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

d) Schválení závěrečného účtu a výsledku hospodaření města za rok 2015 

Zastupitelstvu města je v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 

znění a § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, předložen ke 

schválení návrh závěrečného účtu města Vysoké nad Jizerou za rok 2015 včetně příloh. V závěrečném účtu musí 

být obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové skladby, údaje 

o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně tvorby a použití fondů v tak podrobném členění 

a obsahu, aby bylo možné zhodnotit finanční hospodaření územního samosprávného celku. Nedílnou součástí 

Závěrečného účtu je Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2015. Ze zjištěných chyb a nedostatků, 

které jsou však méně závažného charakteru, pak vychází návrh usnesení (uložení povinnosti účetní jednotky, aby 

uskutečnila účetní případ dnem doručení návrhu na zápis katastrálnímu úřadu) pro zjednání nápravy tohoto 

nedostatku. Další součástí je příloha č. 2 - finanční hospodaření příspěvkových organizací zřízených městem. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Závěrečný účet města Vysoké nad Jizerou za rok 2015 a souhlasí s celoročním hospodařením města 

Vysoké nad Jizerou za rok 2015 s výhradou a zároveň přijímá nápravné opatření, kterým ukládá účetní jednotce 

povinnost, při převodu vlastnictví majetku, uskutečnit účetní případ dnem doručení návrhu na zápis katastrálnímu 

úřadu. Termín splnění povinnosti je stanoven do 31. 12. 2016. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

e) Informace o příspěvkových organizacích zřízených městem 

Zastupitelstvu města jsou dány na vědomí zprávy o veřejnosprávních kontrolách příspěvkových organizací – 

Základní školy Vysoké nad Jizerou, Mateřské školy Vysoké nad Jizerou za rok 2015 a zpráva o výsledku 

přezkoumání hospodaření ÚCHR a PCH za rok 2015. Kontroly školských zařízení byly provedeny formou 

veřejnosprávní kontroly na místě ve smyslu zákona č. 320/2011 Sb., o finanční kontrole ve veřejné správě 

a o změně některých zákonů, v platném znění, proběhly 31. května a 2. června 2016 kontrolní skupinou pověřenou 

starostkou města. Tyto zprávy jsou předkládány, aby zastupitelé měli představu o hospodaření příspěvkových 

organizací města. Zprávy o kontrolách a přezkoumání hospodaření jsou přílohou předkládací zprávy. 

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí zprávy o veřejnosprávních kontrolách příspěvkových organizací – Základní školy Vysoké nad 

Jizerou, Mateřské školy Vysoké nad Jizerou a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření ÚCHR a PCH Vysoké 

nad Jizerou, vše za rok 2015. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

5. Majetek obce (prodej, směna, koupě): 

a) Konečné schválení směny pozemku v k. ú. Tříč 

ZM schválilo na svém zasedání dne 25. 04. 2016 pod č. usnesení 214 směnu pozemku ppč. 2458/2 ostatní plocha, 

ostatní komunikace v k. ú. Tříč  o výměře 84 m
2
 z majetku města (podíl města je 3/6) za pozemek ppč. 33/4 ostatní 

plocha, neplodná půda v k. ú. Tříč o výměře 59 m
2
 z vlastnictví Ivany Růžičkové. Jednalo se o narovnání 

vlastnických vztahů vzhledem ke skutečnému průběhu komunikace v terénu oproti zákresu v katastrální mapě. 

Z majetku Ivany Růžičkové přísluší do směny zahrnout ještě pozemek ppč. 31/2 o výměře 2 m
2
, s čímž majitelka 

souhlasí. Konečné rozhodnutí musí učinit dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, zastupitelstvo 

města. Přílohu předkládací zprávy tvoří GP.    

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje směnu 3/6 pozemku ppč. 2458/2 ze svého majetku za pozemek v majetku Ivany Růžičkové ppč. 31/2 

vše v k. ú. Tříč dle GP č. 219-171/2016 a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním směnné smlouvy. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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b) Návrh záměru koupě pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou a Stará Ves u Vysokého nad Jizerou 

ZM je předložen návrh možného odkoupení části pozemku p. č. 500/2 v k. ú. Vysoké nad Jizerou o výměře cca 

6 m
2
. Město Vysoké nad Jizerou uvažuje o obnově historické památky – sochy P. Marie, která stávala na 

předmětné části pozemku. Dnes je na místě pouze podstavec sochy. Pro možnost získat dotaci na opravu sochy by 

bylo výhodnější, kdyby pozemek pod sochou (podstavcem) byl v majetku města. Požadavek majitelů pozemku je 

cena 300 Kč/m
2
 a podmínka prodeje neumístit lavičku v blízkosti sochy.  

Rozprava: 

- Mgr. Strnádková doplnila, že na přípravném zasedání ZM bylo dohodnuto, že Vojtěch Regál bude ještě 

s majiteli pozemků o ceně jednat.  

- V. Regál odpověděl, že o ceně zatím nestihl jednat.  

- Mgr. Strnádková proto navrhla odložit projednání tohoto bodu na příští zasedání ZM.  

- Ing. Zelinková dodala, že nebyla na přípravném zasedání ZM, ale je pro ni divné, že od někoho se mají 

pozemky kupovat za 300 Kč/m
2
, byť se jedná o hloupých 6 m

2
, a jiné za 100 Kč/m

2
. Doporučuje cenu 

sjednotit.    

- Mgr. Strnádková odpověděla, že právě proto zastupitelé na přípravném zasedání mluvili o ceně pozemků 

z obavy, aby nevznikl precedens.  

 

Návrh usnesení: 

ZM odkládá projednání záměru odkoupení části pozemku ppč. 500/2 o výměře cca 6 m
2
 v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

na příští řádné zasedání ZM. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Dále je ZM předložen návrh celkového řešení pozemku p. č. 1201/1 v k. ú. Vysoké nad Jizerou. Přes soukromý 

pozemek vede přístupová komunikace k několika objektům k bydlení, na což majitelka dlouhodobě poukazuje. Po 

několika jednáních majitelka souhlasí s prodejem pozemku pod plochou komunikace a zbytkové parcely nad 

komunikací o celkové výměře cca 500 m
2
 za cenu 100 Kč/m

2
.   

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje záměr odkoupení části pozemku ppč. 1201/1o výměře cca 500 m
2
 v k. ú. Vysoké nad Jizerou za cenu 

100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše zajištěním vypracování GP na náklady města. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Dále je ZM předložen návrh o možnosti odkoupení části pozemku p. č. 228/1 v k. ú. Stará Ves u Vysokého nad 

Jizerou o výměře cca 15 m
2
. Na pozemku stojí drobná sakrální památka – kamenný podstavec s nápisem a křížkem. 

Město pozemek potřebuje pro opravu památky a údržbu jejího okolí. Majitelka pozemku souhlasí s prodejní cenou 

100 Kč/m
2
.   

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje záměr odkoupení části pozemku ppč. 228/1o výměře cca 15 m
2
 v k. ú. Stará Ves u Vysokého nad 

Jizerou za cenu 100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše zajištěním vypracování GP na náklady města. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

c) Schválení záměru prodeje pozemku v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

ZM je předložena žádost o odkoupení pozemku ppč. 2277/4 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 76 m
2
 

v k. ú. Vysoké nad Jizerou z majetku města do majetku manželů Novotných. Jedná se o pruh pozemku o šíři cca 

3 m v centrální zástavbě města, který sousedí s pozemkem ppč. 1132/23 ve vlastnictví žadatelů.   

Po řádném vyvěšení záměru prodeje pozemku na ÚD v souladu s ustanovením § 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích, bude na následujícím zasedání zastupitelstva předloženo konečné schválení podmínek prodeje pozemku. 

Přílohu předkládací zprávy tvoří žádost a snímek z katastrální mapy.  

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje záměr prodeje pozemku ppč. 2277/4 v k. ú. Vysoké nad Jizerou a pověřuje Ing. Bartoše vyvěšením 

pozemku na úřední desce.   

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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d) Konečné schválení prodeje pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

ZM je předložena žádost o odkoupení části pozemku ppč. 1151/2 ostatní plocha, zeleň a části pozemku ppč. 624/3 

trvalý travní porost, vše v k. ú. Vysoké nad Jizerou, z majetku města do majetku ČEZ Distribuce, a. s. 

Na uvedených částech pozemků jsou v současné době umístěny stožárové trafostanice a úmyslem společnosti ČEZ 

Distribuce a. s. je jejich rekonstrukce s přechodem do kabelového vedení VN (35kV) a na výstavbu nových 

betonových TS. Výměra pod každou TS bude činit cca 20 m
2
.   

Části pozemků v majetku města byly řádně vyvěšeny na ÚD MěÚ v souladu s ustanovením § 39 zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění. Konečné rozhodnutí musí učinit dle zákona o obcích zastupitelstvo 

města. Přílohu předkládací zprávy tvoří žádost a snímek z katastrální mapy.  

Rozprava: 

- Mgr. Strnádková doplnila, že stavbou se elektrické vedení dostane do země a nad povrchem se postaví 

betonové pochozí trafostanice. Navrhla pozemky prodat za cenu 750 Kč/m
2
.  

- Bc. Jindra se dotázal, co znamená termín „pochozí“ a zda má TS sedlovou střechu nebo se jedná o 

pinknutou betonovou maringotku.    

- Mgr. Strnádková odpověděla, že dle vysvětlení pracovníka ČEZ se dá do TS vlézt – vejít dveřmi, jelikož se 

jedná se o domeček se sedlovou střechou, jako je např. na Polopruti.  

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje prodej části pozemku ppč. 1151/2 a části pozemku ppč. 624/3 vše v k. ú. Vysoké nad Jizerou firmě 

ČEZ Distribuce, a.s., za cenu 750 Kč/m
2
. Vypracování GP včetně sepsání KS zajistí kupující po kolaudaci TS.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

e) Návrh odkoupení podílů pozemku v k. ú. Tříč 

Zastupitelstvu města je předložen návrh možného odkoupení 1/8 pozemku p. č. 2515/1 ostatní plocha, ostatní 

komunikace o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jiřího Marka za symbolickou cenu 1 Kč. Snahou města je získat 

postupně celou komunikaci do svého majetku a následně využít možnosti podat žádost o dotaci na její rekonstrukci.  

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje odkoupení 1/8 pozemku ppč. 2515/1 o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jiřího Marka za symbolickou 

cenu 1 Kč a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Dále je ZM předložen návrh možného odkoupení 3/40 stejného pozemku p. č. 2515/1 ostatní plocha, ostatní 

komunikace o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jany Rybenské za symbolickou cenu 1 Kč. Snahou města je získat 

postupně celou komunikaci do svého majetku a následně využít možnosti podat žádost o dotaci na její rekonstrukci.  

Konečné rozhodnutí pro odkoupení podílu pozemku musí učinit dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 

znění, zastupitelstvo města. Přílohu této zprávy činí výpis z KN a snímek z katastrální mapy.  
Rozprava: 

- B. Blažek veřejně poděkoval Jiřímu Markovi a Janě Rybenské za vstřícnost, jelikož městu prodávají kus 

cesty za 1 Kč, což moc lidí zatím neudělalo.  

    

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje odkoupení 3/40 pozemku ppč. 2515/1 o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jany Rybenské za 

symbolickou cenu 1 Kč a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

6. Různé: 

a) Informace o žádostech o dotace 

Vysocká pouť 2016: 

Žádost o dotaci byla podána na Liberecký kraj 19. 2. 2016 v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje do 

programu č. 7.1. Kulturní aktivity v Libereckém kraji. Celkové náklady projektu 126.000 Kč, bylo požádáno 

o 35.000 Kč. V květnu jsme dostali informaci, že tato žádost nebyla doporučena k financování a dotační prostředky 

Město neobdrží.   

 

Pavilon studny na náměstí (altánek): 

V rámci Dotačního fondu Libereckého kraje byla podána žádost o 60.000 Kč z programu č. 7.2. Záchrana a obnova 

památek v Libereckém kraji. Bohužel tyto finanční prostředky Město neobdrží. Povedlo se ale získat příslib z MěÚ 
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Semily, odboru školství, kultury a vnějších vztahů na dotační prostředky ve výši 120.000 Kč z Ministerstva kultury 

ČR, což činí lehce nad 50 % z celkových nákladů II. etapy rekonstrukce altánku. 

 

Dotace JSDHO: 

Na Liberecký kraj byly v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje podány 14. 3. 2016 2 žádosti o dotaci v rámci 

programu č. 1.1 – Podpora jednotek požární ochrany obcí, konkrétně bylo požádáno o finanční prostředky na 

ochranné prostředky ve výši 25.072 Kč (50% z celkových nákladů) a na dýchací přístroje ve výši 31.460 Kč (50% 

z celkových nákladů). Město požadované prostředky v plné výši obdrží (již je podepsána smlouva o poskytnutí 

dotace).  

 

Dotace na CAS – cisternovou automobilovou stříkačku: 

Na konci dubna 2016 byla podána žádost o účelovou dotaci Ministerstva vnitra ČR – Generálního ředitelství 

hasičského záchranného sboru ČR na pořízení nové CAS pro JSDHO Vysoké nad Jizerou, která by měla nahradit 

stávající vozidlo Škodu 706 RTHP (trambus). Maximální výše dotace může být 2.500.000 Kč. Další finanční 

prostředky na pořízení nové CAS Město vynaloží z vlastních zdrojů, případně získá z jiného způsobu financování. 

O přidělení dotačních prostředků a úspěchu této žádosti, jejíž realizace proběhne případně v roce 2017, se dozvíme 

v průběhu prázdnin 2016. 

 

Dotace na velkoobjemovou CAS – cisternovou automobilovou stříkačku: 

Na konci dubna 2016 bylo zastupitelstvem města schváleno podání žádosti o účelovou dotaci z Integrovaného 

regionálního operačního programu z Evropského fondu pro regionální rozvoj na pořízení nové velkoobjemové 

CAS pro JSDHO Vysoké nad Jizerou, která by měla nahradit stávající vozidlo Tatra 148. Výše dotace je v daném 

případě 90 % (uznatelné výdaje se předpokládají ve výši 7.665.350 Kč). O přidělení dotačních prostředků 

a úspěchu této žádosti, na rok 2017, se dozvíme v závěru tohoto roku. 

 

Veřejné osvětlení: 

Z Dotačního fondu Libereckého kraje v rámci programu 2.1 Obnovy venkova město podalo dne 30. 3. 2016 žádost 

o dotační prostředky na opravu veřejného osvětlení v centru a okolí místní sokolovny. Bylo požádáno o maximální 

možnou částku, tj. 300.000 Kč. Ze zápisu Výboru hospodářského a regionálního, který je zřízen Zastupitelstvem 

Libereckého kraje, ze dne 17. 5. 2016 jsme se dozvěděli informaci, že tato žádost byla doporučena k financování 

a dotační prostředky ve výši 300.000 Kč by nám Liberecký kraj měl přidělit .   

 

Rekonstrukce vodovodů směr Starovačka Tříč: 

Z Fondu ochrany vod Libereckého kraje na rok 2016, v rámci Programu vodohospodářských akcí 2016, který 

schválilo zastupitelstvo Libereckého kraje usnesením č. 83/16/ZK dne 23. února 2016, město podalo 8. dubna 2016 

žádost o dotační prostředky na rekonstrukci vodovodů ve směru od budovy divadla ke starovačce a zbývající část 

na starovačce Tříč po již obnovený vodovod (na úrovni č. p. 39 ve Vysokém nad Jizerou). Délka rekonstruovaných 

vodovodů bude cca 381 m, což obnáší částku zhruba 1.300.000 Kč. Bylo požádáno o maximální možný podíl 

z uznatelných nákladů 910.000 Kč, což je 70%. Dne 6. 6. 2016 Město obdrželo informaci, že hodnotící orgán 

Výbor zemědělství a ŽP Zastupitelstva Libereckého kraje na svém květnovém zasedání doporučil Zastupitelstvu 

LK projekt „Oprava vodovodních řadů v místních komunikacích“ schválit a navrhl přidělit Městu dotaci ve výši 

910.000 Kč . Celou výši těchto finančních prostředků však neobdržíme, protože akce se na základě výběrového 

řízení zlevnila. Přesto se bude jednat o 70% z uznatelných výdajů.  

 

Hřbitovní zeď 

Byla vypracována a podána žádost o dotaci na Ministerstvo zemědělství ČR v rámci dotačního programu 16. na 

udržování a obnovu kulturního dědictví venkova, kde předmětem dotace je podpora údržby a obnovy stávajících 

památných staveb a objektů kulturně historických hodnot v extravilánu i intravilánu obcí do 5000 obyvatel, které 

nejsou chráněnými kulturními památkami s předmětem ochrany podle zákona č. 20/1987 Sb., o státní památkové 

péči, v platném znění. Bylo zažádáno o 535.000 Kč, což znamená necelých 70 % z celkových předpokládaných 

výdajů. Začátkem června jsme byli informováni, že tato žádost byla doporučena k financování a dotační prostředky 

ve výši 535.000 Kč Město OBDRŽÍ . V případě, že na základě výběrového řízení budou celkové výdaje nižší, tak 

bude nižší i objem dotačních prostředků. 

 

Podpora ochrany přírody a krajiny: 

V rámci Dotačního fondu Libereckého kraje byl vypsán program č. 8.2 Podpora ochrany přírody a krajiny, v rámci 

kterého bylo možné požádat o finanční prostředky např. na zakládání a ošetřování krajinářsky významné zeleně, 

případně na údržbu a obnovu drobných památek v krajině. Dne 20. 4. 2016 byla podána žádost o dotační 
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prostředky na obnovu kříže na Tříčských vrších. Rozpočet projektu činí 84.300 Kč, přičemž Město požádalo 

o necelých 50 % z celkových způsobilých výdajů, tj. 42.000 Kč. O přidělení dotačních prostředků se dozvíme 

v průběhu června, neboť Výbor zemědělství a životního prostředí, zřízený Zastupitelstvem Libereckého kraje, bude 

žádosti vyhodnocovat na svém jednání 16. 6. 2016.  

Rozprava:  

- Bc. Jindra vznesl obavu, aby při obnově plotových polí hřbitovní zdi nedošlo vzhledem k jejich délce 

k jejich sednutí na betonovou podezdívku. Navrhl umístit doprostřed pole železný trn.   

- Ing. Nechanický vysvětlil, že pole jsou dlouhá nejvíce 3,6 metrů a při obnově je navrženo, že vrchní 

a spodní příčka bude dubová. Umístěním trnu by došlo k narušení zastřešeného vršku podezdívky.  

- Bc. Jindra namítl, že by šlo kovový trn o podezdívku pouze opřít jako vzpěru.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že kdyby se stříška neprovrtala, tak by takové řešení bylo možné.  

- Mgr. Strnádková vyjádřila přesvědčení, že město určitě bude v rámci stavby řešit, aby plotová pole 

nesedala na podezdívku.    

- Ing. Škodová se zeptala, zda rekonstrukce hřbitovní zdi se bude týkat i opravy vstupní brány.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že ano, a že by opravu brány město udělalo, i kdyby dotační prostředky 

neobdrželo.   

- R. Nesvadba poděkoval zastupitelům za JSDHO Vysoké nad Jizerou, že neváhali podat žádost o účelovou 

dotaci z IROPu na pořízení nové cisterny, jelikož na podání žádosti bylo velmi málo času vzhledem ke 

změněným podmínkám.     

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí informace o žádostech o dotace.  

Hlasování:   Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

b) Návrh na schválení úpravy zřizovací listiny ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

V souvislosti se změnami vzniklými účinností nového občanského zákoníku (89/2012 Sb.) je třeba upravit i název 

poslední příspěvkové organizace města, v jejímž názvu ještě není uvedena právní forma, tj. příspěvková 

organizace. Dodatek „příspěvková organizace“ může být pouze v této formě, není přípustná žádná zkratka, jako 

např. „přísp. org.“, nebo „p. o..“ 

Dalším důvodem úpravy zřizovací listiny je rozšíření okruhu doplňkových činností o vedení účetnictví a vedení 

daňové evidence. Nic dalšího (kromě K. v názvu) se nemění, změny ve zřizovací listině jsou pro přehlednost 

žlutě zvýrazněny. 

Rozprava:  

- Ing. Škodová vysvětlila termín doplňková činnost - hostinská činnost, na kterou má ÚCHR a PCH 

živnostenský list a jedná se o vaření pro důchodce a cizí strávníky ve městě. Vedení účetnictví a vedení 

daňové evidence souvisí s tím, že od 1. srpna přijímají do pracovního poměru novou účetní, protože 

stávající finanční účtárna veškerou agendu již nestíhá. Nová paní účetní si na sebe díky vložení činnosti do 

zřizovací listiny bude moci částečně vydělat.   

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje změnu zřizovací listiny Ústavu chirurgie ruky a plastické chirurgie Vysoké nad Jizerou, příspěvkové 

organizace.  

Hlasování:   Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

c) Schválení čerpání rezervního fondu MŠ Vysoké nad Jizerou 

ZM souhlasí s čerpáním rezervního fondu příspěvkové organizace Mateřská škola Vysoké nad Jizerou ve výši 

400.000 Kč ve prospěch fondu investic této příspěvkové organizace. Tyto finanční prostředky budou z investičního 

fondu použity na rekonstrukci sociálních zařízení mateřské školy, jež bude probíhat letos v době letních prázdnin. 

Žádost ředitelky MŠ je přílohou předkládací zprávy. 

 

Návrh usnesení: 

ZM souhlasí s převodem finančních prostředků ve výši 400.000 Kč z rezervního fondu příspěvkové organizace 

Mateřská škola Vysoké nad Jizerou do fondu investic této příspěvkové organizace. 

Hlasování:   Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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d) Vysocká pouť 

Zastupitelstvu města byly hlavními organizátory Bc. Vladimírem Jindrou a Vojtěchem Regálem předloženy 

informace o vývoji příprav a zajištění Vysocké pouti 2016. Pouť s podtitulem „Povidá se...“ se ponese v duchu 

historických mezníků, návštěvníci budou mít možnost projet se historickým vozem taženým koňmi, na náměstí 

a zelené loučce budou atrakce, hry pro děti a stánky s regionálními produkty, doprovodný program započne 

v sobotu umístěním korouhve, následovat bude živá hudba, pouť skončí o půlnoci. Rozpočet očekávají organizátoři 

poutě vyrovnaný, poplatky za stánky navrhují vybírat v dobrovolné výši. Doposud se na akci prostřednictvím darů 

vybralo 45.000 Kč. 

Rozprava: 

- Bc. Jindra poděkoval všem, kteří se rozhodli věnovat tento sobotní den ostatním lidem, aby se bavili. 

Stručně nastínil koncept, při kterém budeme slavit optimistický přerod XIX. a XX. století, kdy se život ve 

Vysokém zrychlil díky bicyklům, automobilům, poště a dovozům z kolonií Rakouska - Uherska. Povoz 

s koňmi, historické automobily a motorky budou koncentrovány v uličce podél Kramářova domu, 

knihovny a pošty. Jsou zajištěny houpačky, kolotoče, střelnice a pečení sejkor. Pouťový hlavní program na 

náměstí bude s živou produkcí, s divadly, dílnami a atrakcemi pro děti. Zároveň zde bude program i pro 

dospělé – cimbálovka i tvrdší muzika. V neděli jsou všichni srdečně zváni do kostela, kdy po slavnostní 

mši v 10:45 – 11:00 hodin bude na programu koncert klasické hudby (Dvořák, Vivaldi). V neděli od 10 

hodin pak bude soutěžní pořad pro děti od 7 let. Dále vysvětlil situaci kolem neudělení dotace na Vysockou 

pouť z Dotačního fondu LK, kdy ze stejného města přišly do kulturních aktivit 2 žádosti – z města na 

Vysockou pouť a z Divadelního spolku Krakonoš. Úředníci LK rozhodli, že peníze do Vysokého nad 

Jizerou půjdou za DS Krakonoš, za což je rád vzhledem k obrovské tradici ochotníků.   

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí informace o stavu zajištění Vysocké pouti 2016 ve Vysokém nad Jizerou ke dni 21. 6. 2016. 

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

e) Žádost o změnu ÚP Vysoké nad Jizerou 

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na pořízení změny územního plánu města Vysoké nad Jizerou Davida 

Zigáčka, vlastníka pozemků ppč. 344 a 347 v k. ú. Sklenařice. V současné době se tvoří nový ÚP města, k jehož 

schválení dojde pravděpodobně na příštím zasedání ZM. Proto město požádalo svého pořizovatele nového ÚP 

(MěÚ Semily - oddělení územního plánování) o posouzení došlého návrhu. Pořizovatel ÚP předložil své 

stanovisko zastupitelstvu města Vysoké nad Jizerou se závěrem, že nedoporučuje souhlasit s pořízením změny 

ÚPNSÚ Vysoké nad Jizerou na základě podaného návrhu.     
Rozprava: 

- Mgr. Strnádková doplnila, že pro schválení nového územního plánu města bude pořádáno 11. nebo 

18. července mimořádné zasedání ZM.  

 

Návrh usnesení: 

ZM po projednání rozhoduje o návrhu Davida Zigáčka na pořízení změny Územního plánu sídelního útvaru 

Vysoké nad Jizerou ze dne 29. 04. 2016 na základě předloženého stanoviska a odůvodnění Městského úřadu 

Semily, obvodního stavebního úřadu jako věcně příslušného úřadu územního plánování tak, že nesouhlasí 

s návrhem na změnu Územního plánu sídelního útvaru Vysoké nad Jizerou a s pořízením změny Územního plánu 

sídelního útvaru Vysoké nad Jizerou na základě podaného návrhu.   

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

f) Zpráva o činnosti rady za uplynulé období 

Zastupitelstvu města byla předložena zpráva o činnosti rady města za uplynulé období od 31. 3. 2016 

do 8. 6. 2016“. ZM vzalo tuto zprávu na vědomí. 

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí „Zprávu o činnosti Rady města Vysoké nad Jizerou za období od 31. 3. 2016 do 8. 6. 2016“. 

Hlasování:   Pro:  13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

7. Diskuse 

- O. Nosek se dotázal, jak pokračuje rekonstrukce altánku na náměstí.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že altánek se průběžně staví a měl by být dokončen nejdéle do 5. srpna 2016, 

jak zní smlouva o dílo.  
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- Ing. Škodová poprosila o větší vstřícnost při nahlášení výpadku vody ve Vysokém. Chtěla by vysvětlit, 

proč usiluje i při krátkém výpadku vody o cisternu. Hodinový výpadek dodávky vody znamená pro ÚCHR 

a PCH, že okamžitě přestanou pracovat pomocné provozy, jako je kuchyň a sterilizace. Pro obnovení 

dodávky vody trvá u sterilizace 2,5 hodiny, než se napustí systém, aby měl dostatečný tlak pro sterilizaci. 

Potom musí proběhnout bezpečnostní test, který trvá 1,5 hodiny. Takže, když se v 9:00 na hodinu vypne 

voda, tak začneme sterilizovat někde v 14:00 až 14:30 hodin, což by bylo na 6 -7 hodin práce. U kuchyně 

při výpadku vody může dojít poklesem tlaku k poruše přístrojů, např. konvektomatu. Dále poukázala na 

kolující informaci, že nemocnice má odběr pitné vody přes hydranty před měřením a tím že šidí město na 

vodném. ÚCHR a PCH platí městu za vodu cca 180 tis. Kč za rok, celkový rozpočet nemocnice je cca 75 

milionů Kč a dle jejího názoru černý odběr vody za takovou ostudu nestojí.  

- Mgr. Strnádková se omluvila za hodinový výpadek vody 22. 6. (výměna redukčního ventilu na 

vodovodním řadu), informaci dostala na poslední chvíli.   

- R. Nesvadba k tomu dodal, že z nemocnice bylo chybně nahlášeno nouzové zásobování pitnou vodou a 

operační středisko hasičů v Liberci situaci vyhodnotilo jako poplach, že se něco stalo.  

- Ing. Škodová vidí nedorozumění v tom, že se změnily podmínky u hasičů pro zabezpečení provozu 

nemocnice pitnou vodou.     

- Mgr. Strnádková si myslí, že podmínky se nezměnily a jsou pořád stejné.  

- R. Nesvadba k tomu uvedl, že výjezd cisterny se musí nahlásit na operační středisko hasičů, že vyjíždí na 

žádost starostky města jako hospodářská jízda. Operační s tím pak počítá a v případě potřeby toto auto 

k výjezdu nepovolá. Dále k odběru vody nemocnice uvedl, že u hydrantu je smyčka s kohouty, které by 

měly být zavřené a zaplombované. Pokud jsou kohouty otevřené, je možné vodu odbírat na černo, protože 

nejde přes měření, stejně jako když se bude hasit z hydrantu.  

- Ing. Škodová navrhla, aby se zaměstnanci MěÚ do nemocnice přišli podívat. Podle ní je vše ohledně vody 

nově udělané a nevidí žádný problém.       

- B. Blažek se zeptal, zda v případě nákupu nové hasičské cisterny ji bude možné použít na náhradní 

navážení pitné vody.  

- Mgr. Strnádková potvrdila informaci, že nové cisterny mohou sloužit k dodávce pitné vody.   

 

8. Závěrem 

Závěrem jednání starostka Mgr. Lucie Strnádková poděkovala přítomným zastupitelům a veřejnosti za účast, 

popřála všem hezký zbytek dne a dále uvedla, že následující řádné jednání zastupitelstva by se mělo konat 

26. září 2016. 

 

Jednání skončilo v 19:30 hodin.  

Přítomni byli 2 občané. 
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USNESENÍ: 

236. ZM schvaluje program jednání. 

237. ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Aleš Havelka, členové MUDr. Lenka Tylová, Ondřej 

Nosek, ověřovatelů zápisu ve složení Bohdan Blažek, Vojtěch Regál a zapisovatele Ing. Jiřího Bartoše. 

238. ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 30. 5. 2016. 

239. ZM bere na vědomí plnění rozpočtu města Vysoké nad Jizerou k datu 31. 5. 2016. 

240. ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2016 a pověřuje Hanu Knížkovou provedením těchto schválených 

změn v rozpočtu města Vysoké nad Jizerou. 

241. ZM schvaluje účetní závěrku města Vysoké nad Jizerou za rok 2015. 

242. ZM schvaluje Závěrečný účet města Vysoké nad Jizerou za rok 2015 a souhlasí s celoročním hospodařením 

města Vysoké nad Jizerou za rok 2015 s výhradou a zároveň přijímá nápravné opatření, kterým ukládá účetní 

jednotce povinnost, při převodu vlastnictví majetku, uskutečnit účetní případ dnem doručení návrhu na zápis 

katastrálnímu úřadu. Termín splnění povinnosti je stanoven do 31. 12. 2016.   

243. ZM bere na vědomí zprávy o veřejnosprávních kontrolách příspěvkových organizací – Základní školy 

Vysoké nad Jizerou, Mateřské školy Vysoké nad Jizerou a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření ÚCHR 

a PCH Vysoké nad Jizerou, vše za rok 2015.  

244. ZM schvaluje směnu 3/6 pozemku ppč. 2458/2 ze svého majetku za pozemek v majetku Ivany Růžičkové 

ppč. 31/2 vše v k. ú. Tříč dle GP č. 219-171/2016 a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním směnné smlouvy.  

245. ZM odkládá projednání záměru odkoupení části pozemku ppč. 500/2 o výměře cca 6 m
2
 v k. ú. Vysoké nad 

Jizerou na příští řádné zasedání ZM.  

246. ZM schvaluje záměr odkoupení části pozemku ppč. 1201/1o výměře cca 500m
2
 v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

za cenu 100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše zajištěním vypracování GP na náklady města.  

247. ZM schvaluje záměr odkoupení části pozemku ppč. 228/1o výměře cca 15 m
2
 v k. ú. Stará Ves u Vysokého 

nad Jizerou za cenu 100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše zajištěním vypracování GP na náklady města.  

248. ZM schvaluje záměr prodeje pozemku ppč. 2277/4 v k. ú. Vysoké nad Jizerou a pověřuje Ing. Bartoše 

vyvěšením pozemku na úřední desce.   

249. ZM schvaluje prodej části pozemku ppč. 1151/2 a části pozemku ppč. 624/3 vše v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

firmě ČEZ Distribuce, a.s., za cenu 750 Kč/m
2
. Vypracování GP včetně sepsání KS zajistí kupující po kolaudaci 

TS.  

250. ZM schvaluje odkoupení 1/8 pozemku ppč. 2515/1 o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jiřího Marka za 

symbolickou cenu 1 Kč a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS. 

251. ZM schvaluje odkoupení 3/40 pozemku ppč. 2515/1 o výměře 917 m
2
 v k. ú. Tříč od Jany Rybenské za 

symbolickou cenu 1 Kč a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS. 

252. ZM bere na vědomí informace o žádostech o dotace.  

253. ZM schvaluje změnu zřizovací listiny Ústavu chirurgie ruky a plastické chirurgie Vysoké nad Jizerou, 

příspěvkové organizace. 

254. ZM souhlasí s převodem finančních prostředků ve výši 400.000 Kč z rezervního fondu příspěvkové 

organizace Mateřská škola Vysoké nad Jizerou do fondu investic této příspěvkové organizace. 

255. ZM bere na vědomí informace o stavu zajištění Vysocké pouti 2016 ve Vysokém nad Jizerou ke dni 

21. 6. 2016. 

256. ZM po projednání rozhoduje o návrhu Davida Zigáčka na pořízení změny Územního plánu sídelního útvaru 

Vysoké nad Jizerou ze dne 29. 04. 2016 na základě předloženého stanoviska a odůvodnění Městského úřadu 

Semily, obvodního stavebního úřadu jako věcně příslušného úřadu územního plánování tak, že nesouhlasí 

s návrhem na změnu Územního plánu sídelního útvaru Vysoké nad Jizerou a s pořízením změny Územního plánu 

sídelního útvaru Vysoké nad Jizerou na základě podaného návrhu.   

257. ZM bere na vědomí „Zprávu o činnosti Rady města Vysoké nad Jizerou za období od 31. 3. 2016 do 

8. 6. 2016“. 
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Ve Vysokém nad Jizerou dne 27. 6. 2016 

 

 

Ověřovatelé: .................................................     ................................................. 

 Bohdan Blažek     Vojtěch Regál   

 

 

    

 

Starostka:  .................................................   Místostarosta: ................................................. 

                       Mgr. Lucie Strnádková                Ing. Jaroslav Nechanický 


